

No. 202407/289

الرقم: ت.ع.م/٢٨٩/٧/٢٠٢٤

Date: 09/07/2024

التاريخ: ٠٩/٠٧/٢٠٢٤ م

Subject: issuance of the Standard Insurance Policy of Civil Liability for Populated Areas and High-Risk Activities.

الموضوع: اعتماد الصيغة النموذجية لوثيقة تأمين المسؤولية المدنية للأماكن المكتظة والأنشطة عالية الخطورة.

Dear CEO,

سلمه الله

سعادة/الرئيس التنفيذي

Dear CCO,

سلمه الله

سعادة/مسؤول الإلتزام

Greeting,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته,

Reference to the Insurance Authority roles in supervising and controlling insurance activities based on Council of Ministers Resolution No. (85) dated 28\01\1445H, and the Cooperative Insurance Companies Control Law issued by Royal Decree No. (M\32) dated 02/06/1424H.

إشارة إلى أدوار هيئة التأمين الرقابية والإشرافية وفقاً لقرار مجلس الوزراء رقم (٨٥) وتاريخ ٢٨/٠١/١٤٤٥هـ، ونظام مراقبة شركات التأمين التعاوني الصادر بالمرسوم الملكي رقم (م/٣٢) وتاريخ ٠٢/٠٦/١٤٢٤هـ، نفيدكم باعتماد صاحب الصلاحية للصيغة النموذجية لوثيقة تأمين المسؤولية المدنية للأماكن المكتظة والأنشطة عالية الخطورة.

We inform you of issuance of the Standard Insurance Policy of Civil Liability for Populated Areas and High-Risk.

عليه، يتعين على الشركات الإلتزام بالصيغة المرفقة ابتداءً من تاريخ ٢٦/٠١/١٤٤٦هـ الموافق ٠١/٠٨/٢٠٢٤م.

Therefore, the Companies shall comply to the attached Policy starting from 26/01/1446 AH corresponding to 01/08/2024 AD.

,Kind Regards

مع وافر التحية،

Laws, Regulations & Policy Department

إدارة الأنظمة واللوائح والسياسات

Scope:

- All licensed persons.

نطاق التوزيع:

- كافة الأشخاص المرخصين